
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Regulaminowo-Inwentaryzacyjna i Etyki Radnych

w dniu 27 grudnia 2006 r.

Obecni : 

wg listy obecności.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Burmistrz Miasta   Marek Mrozowski, Urszula Polak-Wałek   Skarbnik Miasta 

Posiedzenie Komisji prowadził :

Przewodniczący Komisji Regulaminowo-Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych

Porządek posiedzenia:

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
Omówienie projektu budżetu Miasta Czeladź na 2007 rok i jego analiza.
Sprawy bieżԁące

Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  

- Powitał członków Komisji Regulaminowo-Inwentaryzacyjnej i Etyki Radnych.
- Proponuję by praca Komisji Regulaminowej była pracą na zlecenie Rady Miejskiej.
- Proponuję dwa spotkania tzn. w kwietniu przed absolutorium oraz drugie spotkanie w grudniu przed 

przyjęciem budżetu. Czy są jakieś inne propozycje?
- Dzisiejsze spotkanie ma na celu ustosunkowanie się naszej Komisji do projektu budżetu na 2007 

rok. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Zgadzam się z panem przewodniczącym ponieważ charakter tej komisji nie wymaga 
comiesięcznego spotkania. Jeśli pojawi się potrzeba wówczas komisja zostanie zwołana.  

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Odczytuje wniosek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej dot. rozważenia możliwości 
ograniczenia zaplanowanego na rok 2007 deficytu do poziomu 10.000.000 zł. Uważam, że takiej potrzeby. 
Wydaje mi się, że budżet jest już ograniczony i poprzedzony analizą. Jeśli chcecie państwo ograniczenia 
budżetu to proszę o konkretne propozycje. 



- Drugi wniosek: Komisja wnioskuje o zwiększenie  wikt. 75022 / Rady Gmin/Miasta na prawach 
powiatu  szkolenia, obsługa Rady Miejskiej/ . Jeśli będzie taka potrzeba to przesuniemy.
- Wniosek Nr 3 dot. wpisania w WPI Miasta Czeladź na lata 2007-2007 w pkt. 5.2 przygotowania 
dokumentacji technicznej infrastruktury dla ronda ulic Katowicka, Reymonta i Dehnelów.

Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  

- W tym wniosku chodzi o to by nie pisać skrzyżowanie tylko rondo.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Nie widzę problemu, będzie pisane rondo. 
- Wniosek nr 3 dot. Młodzieżowego Centrum Europejskiego by dopisać do tego zadania plus parking.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Dobrze zostanie dopisane. 

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Odczytuje wnioski Komisji Edukacji; wniosek nr 1: Komisja wnioskuje o zabezpieczenie środków 
finansowych na siatki zabezpieczające za bramkami na boiskach przyszkolnych w MZS i SP Nr 7. 
Wygospodarujemy te środki.

- Wniosek nr 2 : Komisja wnioskuje o rozważenie możliwości znalezienia środków finansowych dla 
uczniów  klas sportowych w MZS na: opiekę medyczną uczniów; dofinansowanie obozów 
sportowych; dofinansowanie dożywienia dla uczniów klas sportowych. 

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Najpierw trzeba zrobić analizę. 

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- W załączniku nr 14 dot. prognozy zaciąganych kredytów i pożyczek  zatrzymujemy się na roku 
2007, natomiast kolejne lata mają cyfrę 0. Czy to oznacza, że za wcześnie jest dzisiaj na pewne prognozy, 
czy zakładamy że rok 2007 będzie ostatnim intensywnym rokiem pożyczek i kredytów? Ta kwestia jest 
bardzo istotna. 

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Prognoza długu jest do stanu aktualnego. To nie oznacza, ze w kolejnych latach nie będziemy 
zaciągać kredytów, ale o każdy kredyt będziemy musieli się zwracać do rady o zezwolenie i wówczas do 
każdego kolejnego kredytu robi się prognozę uaktualnioną, przesyła się do RIO. W 2008 roku nasze 
możliwości zaciągnięcia kredytu są na poziomie 19.335.000 zł

Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  

- w 2008 roku zwiększone są dochody o 10.000.000 zł. Z czego to wynika?



Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- W planie inwestycyjnym są założone środki unijne, które mają do nas spłynąć z Uni.

Sławomir Święch                          -                             Przewodniczący Komisji  

- Czy Komisja Rozwoju wskazała kierunki ograniczeń w związku z wnioskiem dot. ograniczenia 
deficytu?

Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  

- Dyskusja wynikła pod koniec komisji i niestety pan burmistrz musiał wyjść. 
- Mówimy o narastającym długu i były wnioski by przesunąć na przyszły rok pewne mniej znaczące 

inwestycje, aby znaleźć gdzieś w budżecie jakieś drobne oszczędności.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Ten deficyt jest ustalony na poziomie 60% i to jest wpisane do ustawy. Wydaje mi się, że nie ma 
sensu wprowadzać dodatkowych ograniczeń. Proponowany WPI jest początkiem dyskusji i w trakcie 
roku będziemy rozmawiać o najważniejszych zadaniach.  

Ireneusz Gawroński                      -                             Członek Komisji  

- Zrobiłem własne zestawienie i uważam, że dopóki nie zapadną jakieś decyzje dot. środków 
unijnych, które dostaniemy bądź możemy dostać to nasze zadłużenie nie powinno być wyższe niż 
30.000.000 zł.

- Nie chciałbym wskazywać na konkretne cięcia ponieważ uważam, że pan burmistrz i pani skarbnik 
ma większą wiedze na ten temat. 

- Zastanówmy się pan pewnymi kredytami w wysokości 19.500 zł, 17.000 zł

Urszula Polak-Wałek                      -                             Skarbnik Miasta  

- Te projekty są do poszczególnych zadań inwestycyjnych. 

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Słucham propozycji.

Ireneusz Gawroński                      -                             Członek Komisji  

- Np.: Straż Miejska

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Straż Miejska nie jest powołana do tego żeby rozrabiać tylko do realizacji zadań, w tym także 
uchwały Rady Miejskiej. 



Władysław Oczkowicz                -                             Członek Komisji  

- Zakładając, ze przyjmujemy ten budżet jakie są możliwości kredytowe w 2008 roku?

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- W 2008 roku możliwość kredytowa wynosi 19.335.070 zł, zakładając to zadłużenie, które już mamy. 

Władysław Oczkowicz                -                             Członek Komisji  

- Wydaje mi się, że jest zbyt wielkim ryzykiem wejście w 2007 r. w próg zadłużenia 50%. Sądzę, że 
analiza budżetu roku 2007 powinna być analizowana pod kątem tego co chcemy pozyskać w roku 2008. 
Wydaje mi się, że ta propozycja budżetu jest zbyt ryzykowna. 

Ireneusz Gawroński                      -                             Członek Komisji  

- Dlaczego w tym nowym planie inwestycyjnym nie ma pozycji Piaski Zachodnie?

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Żadne z zdań nie wypadało. Zadania te zostały jedynie pogrupowane szersze grupy zadań.  Jest to 
w zadaniu infrastruktura. 

Władysław Oczkowicz                -                             Członek Komisji  

- Uważam, że powinniśmy działać na podstawie tego co mamy  na dzisiaj. Uważam, że nie 
powinniśmy opierać się na tym co dopiero ma być. Na jakiej podstawie planowane jest zwiększenie 
dochodów na rok 2008?

Krzysztof Francikowski                             -                             Przewodniczący Komisji  

- Ja zrozumiałem, że pani Skarbnik zasugerowała, iż wliczyła w 2008 rok te dochody, które są 
planowane w   Bramie Gospodarczej Śląska  i pan burmistrz stwierdził, że Województwo przyjęło uchwałᤁę i 
pieniądze na   Bramę Gospodarczą Śląska  mają być.

Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Najpierw musimy sfinansować dokumentację, następnie przystąpimy do konkursu i wtedy dopiero 
rozpoczniemy realizacje tego zadania. 

Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  

- Proszę o jakąś konkluzję. Ogłaszam 10 minut przerwy.

PRZERWA



Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Ireneusz Gawroński                      -                             Członek Komisji  

- Ja proponowałem żeby zadłużenie gminy na koniec roku 2007 nie było większe niż 30.000.000 zł.

Krzysztof Francikowski                            -                             Przewodniczący Komisji  

- Uważam, że powinniśmy przyjąć jakiś pułap zadłużenia. Czy te 15.000.000 zł kredytu na przyszły 
rok nie jest zbyt dużym ryzykiem.
- Wypracujmy wniosek końcowy, kto jest za przyjęciem projektu budżetu na 2007 rok w takim 
schemacie jaki został nam przedstawiony?

GŁOSOWANIE

3 za
4 przeciw
2 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt budżetu  miasta na 2007 rok nie został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję.

Krzysztof Francikowski - Przewodniczący Komisji

- Jeśli nie ma więcej spraw zamykam posiedzenie Komisji.

Przewodniczący
Komisji Regulaminowo- 

Inwentaryzacyjnej
i Etyki Radnych

Krzysztof Francikowski

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek 


